



IN THE ISSUE:

В HOMEPRE:

- The Journal "Nanotechnology in Construction" is in 1st place in the SCIENCE INDEX ranking list for 2022 under the category "Construction. Architecture"
- Study on the Influence of Zeolite Nanoparticles on Selected Properties of Portland Cement
- Construction heat and sound insulating composite materials with high tensile strength
- How to properly test and apply BETOPRESS[®] lyophobic sols and sol-based modifiers in cement concrete
- Журнал «Нанотехнологии в строительстве» – на 1 месте в рейтинге SCIENCE INDEX по тематике «Строительство. Архитектура»
- Исследование влияния наночастиц цеолита на некоторые свойства тампонажного портландцемента
- Строительные тепло- и звукоизоляционные композиционные материалы с высоким сопротивлением к растяжению
- Как правильно испытать и применить лиофобные золи «БЕТОПРЕСС»[®] и золь-модификаторы на их основе в цементном бетоне

www.nanobuild.ru

e-mail: info@nanobuild.ru

ISSUED WITH SUPPORT OF



RUSSIAN ACADEMY
OF ENGINEERING



INTERNATIONAL ACADEMY
OF ENGINEERING



WUHAN UNIVERSITY
OF TECHNOLOGY (CHINA)



BEIJING INSTITUTE
OF INTELLECTUAL
PROPERTY (CHINA)